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Sukces radnego Tomasza Pszczółki i mieszkańców Górnego Boru - po ponad dwóch latach
starań, przy drodze ekspresowej, która przebiega przez osiedle, zamontowane zostaną
ekrany akustyczne.

planowane rozmieszczenie ekranów / źródło: profil facebookowy Tomasza Pszczółki

Radny Tomasz Pszczółka wysłał szereg pism do najważniejszych osób w państwie - m.in. Ministra Infrastruktury
Andrzeja Adamczyka, byłej premier Beaty Szydło, czy prezesa PiS Jarosława Kaczyńskiego. Jak w nich przekonywał
we wrześniu 2017 roku- tak jak w bajcie "zaczarowany ołówek" dzieci z osiedla same namalowały około 200
prac plastycznych. Dzieci chcą tylko i wyłącznie, aby Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad
wybudowała ekrany akustyczne wzdłuż drogi S52 na jej 621 kilometrze. Droga szybkiego ruchu oddalona
jest od najbliższych bloków o około 300 metrów. Hałas, który emitują pojazdy utrudnia życie, naukę,
zabawę na powietrzu. Osiedle Górny Bór liczy 5000 mieszkańców i GDDKiA już w przeszłości obiecywała
budowę ekranów, jednak swojej obietnicy nie dotrzymała.

Wspomniana przez radnego akcja malowania rysunków miała miejsce w grudniu 2016 roku. Teraz, po ponad dwóch
latach, mieszkańcy doczekają się inwestycji. Prace rozpoczęły się 10 stycznia br., a ich zakończenie planowane jest
na sierpień.
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